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Wildoversteek Jozef Kumpsstraat: 
Vraag vanuit het landinrichtingsproject Paardenwater/IJsevallei om ter hoogte van de brug aan de Jozef Kumpsstraat, 
daar waar aan één kant het project door VLM zal worden ingericht en aan de andere kant Natuurpunt zit, een 
oversteekplaats voor wild te voorzien, in welke vorm ook. Zowel de Landmaatschappij als de milieuraad zijn hiervoor 
vragende partij en brengen dan ook een spontaan advies uit om te voorzien in een wildoversteekplaats. Onder de brug 
zal een volledige herinrichting worden uitgevoerd zodanig dat dieren via houtkanten en wallen veilig doorkunnen. 
Dieren moeten ook veilig de straat kunnen oversteken. Dit kan via de aanleg van een brug, maar er kunnen ook 
ondergronds tunnels worden aangelegd voor dieren die veel te traag zijn en dus geen mogelijkheden hebben om het 
verkeer te ontwijken. Het zou goed zijn om hier tunnels te voorzien die iets ruimer zijn dan tunnels voorzien voor de 
paddendoorsteek. Er zou moeten gekeken worden naar wat er technisch mogelijk is, met of zonder ruggensteun van 
een technisch bureau. We denken dan bijvoorbeeld aan een ondergrondse doorgang zoals deze ter hoogte van de 
Duboislaan en Tervuren waar tunnels werden ingericht met dekstenen met openingen in zodanig dat er zowel lucht als 
licht in de tunnels kan. VLM heeft hoogstwaarschijnlijk ook wel een aantal ideeën hoe dit kan worden ingericht. Best is 
om geen type dier te specifiëren maar om samen met de VLM en Dijleland naar de mogelijkheden te kijken op vlak van 
de technische uitvoering hiervan. Beide organisaties hebben biologen in dienst die dit verder kunnen onderzoeken. 

Advies 2022-006: De kern van de milieuraad adviseert het college van burgemeester en schepenen om ter hoogte 
van de brug aan de Jozef Kumpsstraat een faunapassage te voorzien zodat kleinere en kwetsbare soorten veilig 
vanuit het Natuurgebied Paardenwater/IJsevallei het natuurgebied Ten Trappen kunnen bereiken en vise versa, 
zonder dat ze de drukke straat, aan de Jozef Kumpsstraat moeten oversteken. 
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Groene verbinding ten dienste van recreanten en wilde dieren vanaf de Victor Marchandstraat tot aan het 
sportcomplex: 
De groenverbinding zal vanaf de Jozef Kumpsstraat tot beneden aan de Tenboslaan worden uitgebreid, dan zal het pad 
nog een stukje de IJse volgen, waar het aan de andere kant zal worden doorgetrokken tot de vijvers van Jeannine, waar 
zich volgende probleemstellingen voordoen, namelijk een oversteek aan de Victor Marchandstraat en de continuering. 
Je komt er namelijk terecht op wegen en bebouwde kom en een stukje industrieel grondgebied. Continuering zou een 
hele goede zaak zijn. De milieuraad wil hier ook het advies brengen dat het een positief iets zou zijn om dit traject te 
continueren. Dit zou enerzijds de biodiversiteit ten goede komen en het past ook volledig in de andere plannen van 
Horizon+, e.a. Hoe dit technisch kan worden gerealiseerd laten we verder over aan de technici. 

Advies 2022-007: De kern van de milieuraad adviseert het college van burgemeester en schepenen om ter hoogte 
van de oversteek van de Victor Marchandstraat een continuering van de wandelbeleving te voorzien om zo het 
recreatieve netwerk en de recreatieve beleving te versterken en om de biodiversiteit te bevorderen. 

 

 

 
Overname beheer van graslanden van VLM: 
Tussen de Jozef Kumpsstraat en de Victor Marchandstraat werden reeds een aantal terreinen aangekocht. Een aantal 
van deze terreinen zijn graslanden en zullen ook zo blijven. Deze gronden zullen aan de gemeente worden 
overgedragen. De VLM vraagt of het mogelijk is of de gemeente, voorafgaand aan de formele overdracht van de 
gronden, reeds het beheer van deze graslanden op zich zou kunnen nemen, daar VLM hier zelf niet de capaciteiten voor 
heeft. Het college heeft in een andere discussie ooit aan de mensen van natuurpunt gevraagd waarom er voor sommige 
aspecten niet samen kan worden gewerkt. Misschien kan de gemeente de verantwoordelijkheid nemen over de 
graslanden maar het beheer ervan uitbesteden aan Natuurpunt. Op heel wat plaatsen bestaat er reeds zo een 
samenwerking. Indien een grasland niet beheerd wordt dan gaat dit op termijn een bos worden. Dit is een grasland in 
een vallei. Daarbovenop zijn natte graslanden wat CO2 opname betreft tien keer beter dan bomen. De kern van de 
milieuraad stelt dat het een goed idee lijkt dat het beheer in handen van de gemeente komt maar stelt dat er 
onderzocht moet worden op welke manier ze dit willen doen: hetzij met traditionele partners, hetzij met andere 
partners of natuurverenigingen.  

Advies 2022-008: De kern van de milieuraad stelt dat het een goed idee is dat het beheer van de gronden in handen 
van de gemeente komt en adviseert het college van burgemeester en schepenen om te onderzoeken of ze het beheer 
in eigen handen willen nemen en laten uitvoeren door bestaande groenaannemers of dat ze dit eventueel willen 
laten uitvoeren door bijvoorbeeld natuurverenigingen zoals Natuurpunt. 

 

 
 
Problematiek vuilbakken (in stationsomgeving) Groenendaal: 
Dubbele problematiek:  
-Hoe ziet het vuilbakkenplan eruit ter hoogte van de stationsomgeving, gezien een stukje aan de NMBS toebehoort en 
een stukje openbare weg is. 
-Wie is er verantwoordelijk voor het onderhoud van die vuilbakken/op welke manier wordt dit geregeld? 
Vermits er hier onduidelijkheid over heerst wordt er vanuit de kern milieuraad gevraagd om een duidelijk antwoord te 
krijgen op deze vragen. In hoeverre is dit de NMBS, Interrand in naam van de gemeente Hoeilaart die de vuilbakken 
komt ledigen, 3W+ of nog een andere organisatie. Dit is vandaag de dag een absolute vraag gezien het rond de 
stationsomgeving het de wensen overlaat. Op korte termijn zal de stationsomgeving ontoegankelijk zijn wanneer de 
werken van de NMBS van start zullen gaan. 
Een randvraag die bij ons niet gesteld is geweest maar ook bij ons niet beantwoord moet worden maar eerder 
thuishoort bij de mobiliteitsraad: als de werken rond de stationsomgeving zullen worden uitgevoerd, waar moeten dan 
die vele auto’s naartoe die vandaag op die parking staan tijdens de herinrichting van die parking? Deze vraag zal 
worden doorgegeven aan de mobiliteitsraad. 
 
 
Geluidsoverlast: 
Een lid vraagt bij haar uiteenzetting meer aandacht voor de mens. Het gaat voornamelijk over geluidsoverlast ’s nachts. 
Ze noteerde hoeveel keer ze ’s nachts hinder heeft ondervonden. Het is begonnen met de Chiro in mei. Ze heeft dit 
toen besproken met de burgemeester. De burgemeester zou toen om 2h 30 de politie gebeld hebben omwille van het 
geluid dat toen te luid stond. Achteraf bleek dat de meters stuk waren. 
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Niet enkel feesten geven storingen. Geluid komt zeer regelmatig voor, zowel overdag als ’s nachts. Andere storingen 
zijn bijvoorbeeld werken aan de sporen, landbouwers die ’s avonds komen oogsten, buren. In het nachtlawaai zitten er 
zaken waar we begrip voor moeten voor opbrengen, die enkel op bepaalde momenten uitgevoerd kunnen worden. 
Andere voorbeelden zijn wagens die in het midden van de nacht, na een ongeval, aan de garage, waar ze woont, 
worden afgezet of graafmachines met de aanwezige bouw. Geluidsoverlast door feesten zijn onder andere: feest 
Hoeilaart, Overijse verspreid over verschillende dagen, Terhulpen, privé feest in Maleise. Ze heeft ook met mensen 
gesproken, verspreid over Hoeilaart, om te vragen over hun ervaringen. Ze hoort regelmatig van mensen dat bastonen 
tot 3 h te horen zijn. We moeten zorgen dat we een leefbaar leefklimaat creëren. Een van de factoren is een goede 
nachtrust daar herstel ’s nachts gebeurt. Ze vraagt aan de kern van de milieuraad hoe zij dit ervaren? Ze kent mensen 
die tijdens de Druivenfeesten systematisch weg zijn. Een voorstel van de burgemeester zou zijn dat mensen op het 
festival een koptelefoon zouden dragen en dat die mensen alleen het geluid zouden horen. De wind speelt hier een 
grote rol in omdat deze het geluid draagt. Ze is bij mensen gaan bevragen welke geluiden ze overdag ervaren. Zo 
ondervinden mensen hinder van robot grasmaaiers, warmtepompen wanneer ze slecht geplaatst zijn. Er zijn al gevallen 
gekend waar vrederechters uitspraak gedaan hebben over de aangekaarte voorbeelden. Hoe kunnen we dit 
voorkomen? Andere voorbeelden die ze opsomt zijn pompen van zwembaden. Chris vermeld dat eveneens het geluid 
van de fontein van de vijver voor overlast zorgt bij sommige bewoners, en ook de ganzen zouden, volgens Pascal, bij het 
opkomen van de zon bij heel wat bewoners voor geluidsoverlast zorgen. Andere voorbeelden die het lid naar voren 
haalt is vliegtuiglawaai. Dit zou afhankelijk zijn van het weer. Ze vindt dat mensen die in Hoeilaart wonen, zeker omdat 
Hoeilaart een groene gemeente is, van de natuur moeten kunnen genieten. 
Ze vraagt zich af, gezien de fontein geen nut heeft, of deze dan niet weg kan worden gehaald?  
In het politiereglement staan uren waartussen gewerkt mag worden overdag, voor sommige plaatsen zijn deze regels 
strenger omwille van verkeersveiligheid, niet zozeer omwille van geluid. Zo mogen in omgeving van scholen 
vrachtwagens maar pas vanaf 9 h 30 komen. Dit heeft te maken met verkeersveiligheid in de omgeving van kinderen. Er 
bestaan dB-waarden die gelden waarbij men kan controleren op welke manier men zich aan de geluidsnormen houdt. 
Een van de grote problemen die men ondervindt bij lawaai, is het aantal decibels dat hiermee gepaard gaat. De politie 
heeft geen materiaal om dit te meten. Tijdens fuiven zijn er begrenzers aanwezig, maar het is natuurlijk een probleem 
als deze stuk zijn. Zelf als ze wel werken kan er nog mee geknoeid zijn. Als je op dat moment niet ter plaatse met een 
dB-meter komt opmeten, weet je ook niet wat het volume is. Zeker voor festiviteiten moet er toezicht zijn zodat de 
normen gerespecteerd worden. Dat zal er niet voor zorgen dat alle last weggenomen wordt, maar op deze manier 
wordt ze wel gekanaliseerd. De technische oplossing van koptelefoons is uitgetest geweest in een discotheek in 
Antwerpen. De prijs hiervan is schandalig. Dit geeft ook een andere beleving. 
Ze vraagt zich af sinds wanneer de festiviteiten tot 3 h ’s nachts mogen doorgaan daar ze dit nooit geweten heeft als ze 
jong was. Ze vraagt zich af waar je rekening houdt met de mens in de eerste plaats en het bioritme van de mens? Ze 
vindt dat mensen dit niet meer moeten blijven pikken. Ze vraagt zich af waar er nog respect is. Verschillende mensen 
hebben haar dan ook aangemoedigd om dit onderwerp ter sprake te brengen.  
In welke mate is dit probleem een probleem voor iedereen? De vraag die de milieuraad zich stelt is wat kunnen we 
hieraan doen? We kunnen vragen dat er wordt toegezien dat men de geluidshinder probeert te beperken en dat de 
regels die er heersen gerespecteerd worden. Geluidshinder moet zeker worden aangekaart, maar deze evenementen 
trekken wel heel wat volk. Druivenfeesten in Hoeilaart duren vier à vijf dagen, er zijn dan nog een paar evenementen 
zoals de meifeesten, maar er zijn ook de omliggende gemeenten die voor geluid zorgen omwille van de geografische 
ligging of weersomstandigheden.  
Er bestaat een Vlaamse milieuraad op niveau van Vlaanderen die zeer veel werk levert. Deze mensen houden zich meer 
bezig met het evalueren van wetgevend- en beleidswerk. Eventueel kunnen we hen vragen om ook eens dit probleem 
te bekijken. Op gemeentelijk vlak kunnen we enkel vragen om geluid maximaal te beperken en daar waar het 
toegelaten wordt, tenminste de instrumenten voorhanden te hebben om af te dwingen dat het binnen de opgelegde 
normen blijft.  
Pascal zegt dat er geluid demp systemen bestaan die het geluid kunnen verminderen, maar hij ziet dit niet echt in open 
lucht of in een tent gebeuren. Dit wordt bijvoorbeeld in operazalen toegepast. 
 
 
Varia: 
1) Klimaat: 
FPC organiseerde een bijeenkomst voor de gebruikers van het platform. Er werden workshops georganiseerd. Een van 
de onderwerpen ging over energetische renovaties. Hoe je dit breed kan aanpakken. Een van de drempels die werd 
aangehaald is de kapitaaldrempel. 40 à 45 % van de gezinnen in Vlaanderen (België ?) zou niet over voldoende 
financiële middelen beschikken om de doelstellingen van energetische renovatie te halen. Er zijn een aantal denkpistes 
naar voor gekomen. Een eerste denkpiste die ook in het klimaatpact is opgenomen, is het gebruik maken van energie 
delen. Doelgroep is bijvoorbeeld mensen die van een leefloon leven, die recht hebben op een energiepremie. Hoe 
kunnen we aan deze mensen goedkoop energie leveren? Aan een kant hebben we overheden die investeren in 
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zonnepanelen op overheidsgebouwen. In de periodes van maart tot september is er hier een overproductie. Voor deze 
overproductie krijgt men een vergoeding van de energieleverancier. Nu kan je die overproductie verkopen aan een 
energiegemeenschap. Een OCMW zou bijvoorbeeld zo een energiegemeenschap kunnen oprichten. Een OCMW zou op 
deze manier de energie die ze goedkoop verzamelt ook goedkoop kunnen verkopen aan mensen die het nodig hebben. 
Dit kan misschien al een oplossing zijn in plaats van een energiepremie te geven aan die mensen. Om dit op korte 
termijn te realiseren zou het OCMW samen met fluvius moeten kijken dat deze woningen prioritair voorzien worden 
van een digitale meter. 
De kern van de milieuraad stelt voor dat het OCMW een intergemeentelijke samenwerking (alliantie) aangaat, zodat ze 
fungeren als aankoper van overschotten van energie die opgewekt worden door overheden of particulieren. Producent, 
overheid of particulier zouden bij overschotten dan iets meer krijgen dan datgene ze van de energieleverancier zouden 
krijgen en omgekeerd zou deze stroom dan aan een heel voordelige prijs gebruikt kunnen worden door degene die het 
echt nodig hebben. Misschien zou een energiehuis zoiets kunnen doen. Dit valt te onderzoeken. 
Een andere piste zou zijn dat het geld dat het OCMW aan leefloon, energiepremies of energie cheques geeft, gebruikt 
om te investeren in de woning van deze leefloners. Het komt er eigenlijk op neer dat de middelen die nu ter 
beschikking worden gesteld om de rekening te kunnen betalen, ter beschikking worden gesteld om te besparen in 
energie en om investeringen uit te voeren. Luc zal dit voorstel bespreken met de werkgroep klimaat en energie. Zij 
zullen een inhoudelijk advies voorbereiden en dit zal dan besproken worden op de vergadering van de kern van 8 
december 2022. 
Link FutureProofedCities: https://hoeilaart.futureproofed.com/  
 
2) Vraag van een lid of licht op parkeerplaats ’s nachts gedimd kan worden: 
Het betreft hier de camera paal op parking Delhaize. Volgens het lid schijnt deze keihard. Deze zou door Groep4 
geïnstalleerd zijn, na een veiligheidsbeslissing van de gemeente. Dat licht is hoogstwaarschijnlijk nodig zodat de camera 
genoeg kan zien. De opdracht van deze camera is in eerste instantie de veiligheid. Los van de discussie rond de camera 
zou de kern van de milieuraad graag willen weten hoe men in Hoeilaart omgaat met het licht uit of het licht niet uit op 
openbaar domein? Daarom zouden we graag een overzicht willen krijgen van hoe men binnen de gemeente omgaat, 
gelet de energiecrisis, met de openbare verlichting? Op welke manier gaat men om met verwarming van openbare 
lokalen. Catherine meldt dat de gemeente een heel plan heeft uitgewerkt voor zowel openbare gebouwen als op het 
openbaar domein. Catherine zal vragen of de technische gegevens hierover mogen worden vrijgegeven. Alles wat 
letterlijk in energie wordt bespaard geldt als winst in ons klimaatactieplan.  
 
3) Vraag van een lid over 5 G: 
-Stralingsarm Vlaanderen, organisatie zonder rechtspersoonlijkheid; 
-Een lid stelt dat we als mens continu worden blootgesteld aan deze elektromagnetische straling; 
-De effecten op ons lichaam; 
-In Nederland werd de theorie van Stralingsarm Vlaanderen ontkracht door Universiteiten;  
-Vandaag de dag en tevens een van de problemen van de huidige maatschappij is dat een aantal mensen zich 
verenigen, een aantal zaken spuien maar waarbij er geen wetenschappelijk bewijs geleverd wordt; 
-Lutgarde zegt dat er niet altijd neutraal onderzoek wordt gevoerd dat er soms geld mee gemoeid is; 
-Meest betrouwbare onderzoeken zijn de peer reviewed; 
-Er is zeker geen enkel probleem om hier aandacht rond te vragen. 
 
4) 20-jarige viering seniorenraad: 
Voorzitter van de seniorenraad wil even de aandacht vestigen dat ze volgend weekend een viering hebben voor hun 20 
jaar bestaan en deze viering is verspreid over drie dagen. Iedereen is van harte uitgenodigd. 
 
 
 
 
 
 
In opdracht 
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